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Z Á P I S  č.  17 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
08.04.2025 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
Přítomno: 24 členů ZM  
 
 
Omluveni: Mgr. Šklebený, Mgr. Šlajsová, p. Fiala 
 
 
Přítomno občanů: 38 
 

 
Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
Složení slibu zastupitelky 
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) a) Plánovací smlouva PS.37 pro stavbu Retail Parku Klatovy – InterCora 

b) Územní studie ÚS.28 – Klatovy – Plzeňské předměstí – lokalita 83 a plánovací 
smlouva PS.36 pro stavbu OC IMPORTO 

4) Závěrečný účet města za rok 2024, zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 
města za rok 2024, účetní závěrka města za rok 2024 

5) Rozpočtové opatření č. 3/2025  
6) Dotace nad 250.000 Kč v jednotlivém případě 
7) Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 
8) Diskuse 
9) Závěr  
 
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 02.04.2025 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 24 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno online. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
SLOŽENÍ  SLIBU  NOVÉ  ZASTUPITELKY 
MUDr. Eliška Ludvíková nastoupila od 01.04.2025 na místo zastupitelky po Mgr. Petru 
Pavlasovi, Ph.D., který na funkci zastupitele rezignoval. 
Podle zákona o obcích musí zastupitel složit slib. Tento slib zastupitel potvrzuje 
slovem „slibuji“ a stvrzuje svým podpisem. 
Znění slibu přednesla tajemnice úřadu Bc. Dana Blatná. MUDr. Ludvíková složila slib 
a toto stvrdila svým podpisem na písemném znění slibu. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: Mgr. 
Pleticha i MUDr. Janek zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: Mgr. Kopecký a Ing. Nejdl. 
 
Hlasování – Mgr. Kopecký: pro se vyslovilo 23 členů, 1 člen se zdržel hlasování – 
Mgr. Kopecký byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – Ing. Nejdl: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Nejdl byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: p. Pošefka, JUDr. Štancl a 
Ing. Votípka.  
 
Hlasování – p. Pošefka: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
p. Pošefka byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – JUDr. Štancl: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
JUDr. Štancl byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – Ing. Votípka: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Votípka byl zvolen členem návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. RNDr. Vágnerová psala mail, 
že by navrhovala vyřadit dva body z programu. Toto by se muselo provést 
hlasováním. Zeptal se RNDr. Vágnerové, zda na návrhu trvá. 
RNDr. Vágnerová na návrhu netrvá, budou diskutovat u bodu 3. 
Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
 
1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů z 16. zasedání ZM konaného 11.02.2025 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
JUDr. Štancl – co bylo v odpovědi panu Švarcovi? 
 
Paní tajemnice – odpověď je k dispozici, k přečtení pánům zastupitelům a paním 
zastupitelkám u mě v kanceláři.  
 
JUDr. Štancl – možná pro příště bychom to mohli být schopni aspoň jednou větou 
komentovat. Nám nejde o to, abychom znali podrobnosti dopisu, ale abychom aspoň 
rámcově věděli, co bereme na vědomí. 
 
Paní tajemnice – rámcově je to tak, že se soupis spisů řídí správním řádem, pokud se 
spis vede v listinné podobě a jiným zákonem se řídí, pokud se vede digitálně. Čísla 
paragrafů a zákonů jsou v té odpovědi vypsaná. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
kontrolu plnění úkolů z 16. zasedání ZM.  
 
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města 11.02.2025, byly 
zveřejněny ve dnech 17.02.2025 až 04.03.2025 a nebyly k nim doručeny námitky. 
 
1) Směna části pozemku pp. č. 2796 o výměře cca 78 m2 v k. ú. Klatovy ve vlastnictví 

. , . . , , za část obecního 
pozemku pp. č. 3842/25 v k. ú. Klatovy o výměře cca 78 m2 ve vlastnictví města 
Klatovy bez finančního plnění. 

 
2) Prodej  části obecního pozemku pp. č. 264/1 o výměře 50 m2 v k. ú. Otín u Točníku 

za cenu smluvní 350,60 Kč/m2, celkem 17.530,00 Kč + DPH, do vlastnictví 
, , . 

 
3) Směna částí pozemků pp. č. 2550/3 o výměře cca 406 m2 a pp. č. 2399/5 o výměře 

cca 4 m2, vše v k. ú. Klatovy ve vlastnictví JTZE Sobětice s.r.o., Sokolovská 
700/113a, Praha, za část obecního pozemku pp. č. 1161/1 o výměře cca 410 m2 
v k. ú. Luby ve vlastnictví města Klatovy bez finančního plnění. 
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4) Směna části pozemku pp. č. 3593/8 o výměře cca 690 m2 v k. ú. Klatovy ve 
vlastnictví Farmy Neznašovy s.r.o., Sobětice 75, za část obecního pozemku pp. č. 
1161/1 o výměře cca 690 m2 v k. ú. Luby ve vlastnictví města Klatovy bez 
finančního plnění. 

 
Hlasování – úkony č. 1 až 4: pro se vyslovilo 24 členů ZM – úkony č. 1 až 4 byly 
schváleny. 
 
Majetkoprávní úkon, jehož záměr schválila rada města 10.03.2025, byl zveřejněn ve 
dnech 20.03.2025 až 04.04.2025 a nebyly k němu doručeny námitky. 
 
5) Změna katastrální hranice (Klatovy-Chaloupky) – NOVÝ ÚKON  
 k. ú. Točník u Klatov – pp. č. 343/1 a st. 213, žadatel: Katastrální úřad, Katastrální 

pracoviště Klatovy, výměra 3 531 m2. 
 Katastrální úřad požádal město Klatovy o změnu hranice katastrálních území 

Klatovy a Točník u Klatov v lokalitě Chaloupky z důvodu vyřešení zjevné 
nesprávnosti u pozemků pana . Rodinný dům pana  

.  se z jedné poloviny nachází v k. ú. Klatovy jako 
pozemek stp. č. 1851 a druhou polovinou v k. ú. Točník u Klatov jako pozemek stp. 
č. 213, stejně jako jeho zahrada pp. č. 343/1. Změna katastrální hranice by 
spočívala v zahrnutí pozemků stp. č. 213 a pp. č. 343/1, nacházejících se v k. ú. 
Točník u Klatov, do k. ú. Klatovy.  

 Rada města doporučila ZM schválit změnu katastrální hranice dle OV.  
Osadní výbor doporučil změnu katastrální hranice na hranici stávající pozemkové 
parcely č. 343/1. 
Vlastník pozemků  souhlasil. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o změně katastrální hranice mezi k. ú. Klatovy a k. ú. 
Točník u Klatov v lokalitě Chaloupky přesunutím pozemků stp. č. 213 o výměře 
131 m2 a pp. č. 343/1 o výměře 3 400 m2 ve vlastnictví  z k. ú. Točník 
u Klatov do k. ú. Klatovy a novou hranici k. ú. Klatovy a k. ú. Točník u Klatov vést po 
hranici pozemku pp. č. 343/1.  

 Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
Část B – záměry majetkoprávních úkonů 
1) Prodej obecních pozemků (Beňovy)  
 k. ú. Klatovy – pp. č. 991/7, 991/8, 986/7 a 3499/1, žadatel: Statek Beňovy s.r.o., 

Beňovy 4, Klatovy, výměra 679 m2. 
Cena dle znaleckého posudku zjištěná 105,38 Kč/m2, celkem 71.550,00 Kč, dle 
znaleckého posudku cena obvyklá 50,07 Kč/m2, celkem 34.000,00 Kč (DPH nebude 
účtováno). 

 Statek Beňovy s.r.o. žádá o odkoupení obecních pozemků z důvodu napojení jejich 
zemědělského objektu na stp. č. 1847 s manipulačním prostorem kolem stáje pro 
mladý dobytek na stp. č. 1848 v k. ú. Klatovy. S ostatními vlastníky přilehlých 
pozemků též Statek Beňovy jedná o koupi, příp. směně.  

 Rada města doporučila ZM schválit prodej pozemků. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pp. č. 991/7, 991/8, 986/7 a 3499/1 o 
celkové výměře 679 m2 vše v k. ú. Klatovy za cenu smluvní 105,38 Kč/m2, tj. 
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celkem 71.550,00 Kč bez DPH, do vlastnictví Statku Beňovy s.r.o., Beňovy 4, 
Klatovy.  

 Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
2) Prodej/směna obecního pozemku (Točník)  
 obecní pozemek: k. ú. Točník u Klatov – pp. č. 706/2, soukromý pozemek pro 

směnu: k. ú. Klatovy – pp. č. 2335/4, žadatel: , , 
výměra obecní 314 m2, soukromý cca 3 140 m2. 
ZP nebyl zadán, obdobný prodej zaploceného pozemku v Točníku z roku 2022 
pp. č. 41/2 v k. ú. Točník u Klatov 250,00 Kč/m2, obdobná směna zemědělských 
pozemků z r. 2023 manželé Černých – pp. č. 669 a 670 v k. ú. Točník u Klatov za 
pp. č. 691/36 v k. ú. Točník u Klatov 25,00 Kč/m2. 

 Vlastník RD čp. 39 v Točníku žádá o majetkoprávní vypořádání obecního pozemku, 
který má připlocený ke svému pozemku stp. č. 38 a dlouhodobě jej užívá jako dvůr 
k RD, formou prodeje či směny. Ke směně původně nabízel 5 zemědělských 
pozemků v k. ú. Klatovy. Po domluvě byla vytipována část pozemku přiléhající 
k obecnímu pozemku a dohodnuta směna za desetinásobek výměry obecního 
pozemku.   

 Rada města doporučila ZM schválit směnu pozemků. 
Osadní výbor doporučil prodej, jedná se o letitý stav (více než 50 let). 
Návrh na usnesení 

 Zastupitelstvo města rozhodlo o: 
a) směně části pp. č. 2335/4 o výměře cca 3 140 m2 v k. ú. Klatovy ve vlastnictví 

, , za obecní pozemek pp. č. 706/2 o výměře 
314 m2 v k. ú. Točník u Klatov ve vlastnictví města Klatovy bez finančního 
doplatku, 

 NEBO 
b) prodeji pp. č. 706/2 o výměře 314 m2 v k. ú. Točník u Klatov za cenu smluvní 

250,00 Kč/m2, tj. celkem 78.500,00 Kč bez DPH (DPH nebude účtováno), do 
vlastnictví , . 

 Hlasování – a) směna: pro se vyslovilo 24 členů ZM – zastupitelstvo města 
rozhodlo o směně části pp. č. 2335/4 o výměře cca 3 140 m2 v k. ú. Klatovy ve 
vlastnictví , , za obecní pozemek pp. č. 706/2 
o výměře 314 m2 v k. ú. Točník u Klatov ve vlastnictví města Klatovy bez 
finančního doplatku. 

 
 
3) Prodej obecního pozemku (Kydliny)  
 k. ú. Kydliny – pp. č. 598/19 – zahrada, žadatel: . , , 

, výměra  133 m2. Cena dle znaleckého posudku cena zjištěná 928,00 
Kč/m2, celkem 123.424,00 Kč, dle znaleckého posudku cena obvyklá 300,00 Kč/m2, 
celkem 39.900,00 Kč. 

  .  žádá o odprodej sousedního obecního pozemku a uvádí, že daný 
pozemek v současné době udržuje a zároveň na něm má částečně umístěnou 
stavbu (obytnou buňku). Kupující souhlasí s výší ceny. 

 Rada města doporučila ZM schválit prodej pozemku. 
Osadní výbor souhlasil s prodejem pozemku, jedná se o hůře přístupný pozemek, 
který nemá pro obec žádné využití.  
Návrh na usnesení  
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Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pp. č. 598/19 o výměře 133 m2 v k. ú. 
Kydliny za cenu smluvní 123.424,00 Kč bez DPH (DPH nebude účtováno), do 
vlastnictví . , , . 

 Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
4) Prodej části obecního pozemku (Kydliny)  
 k. ú. Kydliny – pp. č. 887 – vodní plocha/zamokřená plocha, žadatel: , 

, , výměra 157 m2. Cena dle znaleckého posudku cena 
zjištěná 278,00 Kč/m2, celkem 43.646,00 Kč, dle znaleckého posudku cena obvyklá 
300,00 Kč/m2, celkem 47.100,00 Kč. 

  žádá o odprodej části sousedního obecního pozemku a uvádí, že daný 
pozemek v současné době udržuje a zároveň na něm má částečně umístěnou 
stavbu (opěrnou zeď). Kupující souhlasí s výší ceny. 

 Rada města doporučila ZM schválit prodej pozemku. 
Osadní výbor souhlasil s prodejem pozemku, jedná se o hůře přístupný pozemek, 
který nemá pro obec žádné využití.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pp. č. 887 o výměře 157 m2 v k. ú. 
Kydliny za cenu obvyklou dle ZP ve výši 47.100,00 Kč bez DPH (DPH bude 
účtováno), do vlastnictví , . 

 Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení 
bylo schváleno. 

 
 
3. a) PLÁNOVACÍ SMLOUVA PS.37 PRO STAVBU RETAIL PARKU KLATOVY – 

INTERCORA 
 b) ÚZEMNÍ STUDIE ÚS.28 – KLATOVY – PLZEŇSKÉ PŘEDMĚSTÍ – 

LOKALITA 83 A PLÁNOVACÍ SMLOUVA PS.36 PRO STAVBU OC IMPORTO 
 
a) k. ú. Klatovy, severovýchodně od zahrádkářské osady Markyta – lokalita 83 – 

obchodní centrum IMPORTO 
Žadatel: IMPORTO Estate s.r.o., zastoupená jednatelem Ing. Petrem Boušou. 
V rámci změny č. 3 ÚP města byla zařazena lokalita č. 83 na pozemcích č. 
2203/16, 2212 a 2211 v k. ú. Klatovy pro účely výstavby občanské vybavenosti 
s povinností zpracování ÚS.28 a plánovací smlouvy PS.36. 
Žadatel předložil ke schválení ÚS.28 na lokalitu č. 83, zpracovanou projekční 
společností ENPROBE, s.r.o., výhradně na pozemcích žadatele. ÚS prověřila a 
navrhla umístění obchodního centra v rámci uvedené funkční plochy, včetně 
nezbytného řešení dopravy v klidu a návaznosti na širší okolí. Stavba OC je 
přístupná z místní komunikace mezi společností IMPORTO a navrhovaným 
obchodním centrem.  
V rámci studie jsou v řešené lokalitě navrženy objekty obchodního centra, rychlého 
občerstvení a doplňkových staveb čerpací stanice PHM a samoobslužné myčky.  
ÚP města po změně č. 3 předepisuje pro lokalitu 83 uzavření plánovací smlouvy 
PS.36, její uzavření podléhá schválení zastupitelstvem obce. Plánovací smlouva 
zavazuje žadatele k výstavbě OC IMPORTO na pozemcích žadatele s připojením 
na místní komunikaci ve vlastnictví města, k čemuž se zavazuje město vydat 
souhlas. 
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 Rada města doporučila ZM schválit ÚS.28 a plánovací smlouvu PS.36 a uložila 
OVÚP zajistit vložení této ÚS do evidence územně plánovací činnosti po schválení 
zastupitelstvem města. 

 
Přílohy: ÚS.28 a plánovací smlouva PS.36 
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Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo návrh územní studie ÚS.28 – Klatovy – Plzeňské 
předměstí – IMPORTO – lokalita 83 a plánovací smlouvu PS.36 s firmou IMPORTO 
Estate s.r.o. na výstavbu OC IMPORTO. 
 
 

b) k. ú. Klatovy, severní svah Křesťanského vrchu – lokalita 47b – obchodní 
centrum InterCora 
Žadatel: InterCora, spol. s r.o., zastoupená jednatelem Ing. Ivanem Hlaváčkem. 
Architektonický atelier PROJEKTOR, zastoupený Ing. arch. Václavem Matějkou, 
vypracoval dílčí ÚS.10a na severní svah Křesťanského vrchu – část 47b, pro 
umístění obchodního centra žadatele s názvem Retail Park Klatovy. Tato územní 
studie byla schválena RM 15.04.2024 a vložena do územně plánovací 
dokumentace OVÚP 17.04.2024.  
ÚP města po změně č. 3 předepisuje pro lokalitu 47b uzavření plánovací smlouvy 
PS.37, její uzavření podléhá schválení zastupitelstvem obce. Plánovací smlouva 
zavazuje žadatele k výstavbě Retail Parku Klatovy na pozemcích žadatele 
s vybudováním dopravní a technické infrastruktury v rozsahu dle situace v příloze 
smlouvy. Zároveň jej zavazuje k vybudování budoucího napojení areálu na 
plánovanou MOK17.  

 Rada města doporučila ZM schválit PS.37. 
 

Přílohy: hlavní výkres z ÚS.10a a plánovací smlouva PS.37 
 

Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo plánovací smlouvu PS.37 s firmou InterCora spol. 
s r.o. na výstavbu Retail Parku Klatovy. 

 
 
RNDr. Vágnerová – chtěla bych, aby jako usnesení zastupitelstva města byl i bod, že 
město začne pracovat na zásadách, nebo vytvoří zásady pro spolupráci s investory, 
protože tento dokument nám přijde velmi důležitý pro budoucnost našeho města a pro 
jednání v podobných případech. Bylo by možné rozdělit hlasování o tomto bodu? 
Zvlášť schvalovat návrh územní studie – bod a), potom zvlášť aby se schvalovala 
plánovací smlouva PS.36 a PS.37. Hlasovat samostatně.  
 
Pan starosta – to není problém udělat body a), b), c). 
 
Hlasování:  
a) ÚS studie ÚS.28 – Klatovy – Plzeňské předměstí – IMPORTO – lokalita 83: pro 

se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – zastupitelstvo města 
schválilo návrh územní studie ÚS.28 – Klatovy – Plzeňské předměstí – 
IMPORTO – lokalita 83. 

 
b) plánovací smlouva PS.36: pro se vylovilo 18 členů ZM, 6 členů se zdrželo 

hlasování – zastupitelstvo města schválilo plánovací smlouvu PS.36 s firmou 
IMPORTO Estate s.r.o. na výstavbu OC IMPORTO. 
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c) plánovací smlouva PS.37: pro se vylovilo 18 členů ZM, 6 členů se zdrželo 
hlasování – zastupitelstvo města schválilo plánovací smlouvu PS.37 s firmou 
InterCora spol. s r.o. na výstavbu Retail Parku Klatovy. 

 
Pan starosta – pokud má něco vznikat ze zastupitelstva, je třeba, aby každé uskupení 
nominovalo nejlépe jednoho člověka do pracovní skupiny.  
 
Doc. Čerba, Ph.D. – chtěl bych požádat, jestli by bylo možné doplnit nějaké termíny, 
do kdy budou zásady předloženy. Myslím, že jsme předběžně mluvili o září tohoto 
roku. 
 
Pan starosta – záleží na tom, jak rychle budete ve skupině pracovat. 
 
Ing. Chroust – já bych zůstal u toho, že to vytvoříme během tohoto roku. 
 
Doc. Čerba, Ph.D. – pokud se shodneme do konce roku, tak v pořádku. 
 
Ing. arch. Kováříková – zásady spolupráce s investory sleduji v rámci různých měst 
republiky a opravdu většinou je to rok minimálně, než jsou zásady připravené. 
Podléhají tomu poměrně velké přípravy a velké analýzy území a nastavení parametrů 
tak, aby byly dobře dané.  Samotný právní akt pak není problém, to už kanceláře umí. 
Jde o to, dobře analyzovat území, jak si nastavit podmínky. 
 
Doc. Čerba, Ph.D. – určitě s tím souhlasím, můžeme hovořit o předložení první verze, 
která se bude dál diskutovat. Nemusí to být finální verze.  
 
Pan starosta – rozumím tomu, že jsme se shodli, aby bylo do konce roku něco 
předloženo. 
 
Hlasování: 
d) vytvoření zásad spolupráce s investory: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 3 členové 

se zdrželi hlasování – zastupitelstvo města uložilo místostarostovi Ing. Václavu 
Chroustovi, zastupiteli pověřenému ve věci ÚP, svolat pracovní skupinu 
k vytvoření zásad spolupráce s investory a předložit návrh těchto zásad do 
konce tohoto roku. 
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4. ZÁVĚREČNÝ ÚČET MĚSTA ZA ROK 2024, ZPRÁVA O VÝSLEDKU 
PŘEZKOUMÁNÍ HOSPODAŘENÍ MĚSTA ZA ROK 2024, ÚČETNÍ ZÁVĚRKA 
MĚSTA ZA ROK 2024 
 
1) Závěrečný účet města Klatovy za rok 2024 
Dle ustanovení § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, je město Klatovy povinno po skončení 
kalendářního roku zpracovat závěrečný účet obsahující souhrnné údaje o plnění 
rozpočtu příjmů a výdajů města, údaje o hospodaření s majetkem města, včetně 
finančních operací, tvorby a použití jednotlivých peněžních fondů města a přehledu 
všech přijatých a poskytnutých dotací za rok 2024, tj. vyúčtování finančních vztahů ke 
státnímu rozpočtu, rozpočtům krajů, státním fondům, Národnímu fondu a jiným 
rozpočtům.  
Rozbor finančního hospodaření města Klatovy za rozpočtový rok 2024 je zveřejněn 
na internetových stránkách pod níže uvedeným odkazem a v elektronické podobě je 
k dispozici na přiloženém disku. 
V souladu se zákonem byl návrh závěrečného účtu města za rok 2024 zveřejněn na 
úřední desce Městského úřadu Klatovy a v plném rozsahu na internetových stránkách 
města pod záložkou Rozpočet – Návrh závěrečného účtu města za rok 2024 - 
https://www.klatovy.cz/mukt/rozpocet.asp 
Výsledek hospodaření města – rozdíl příjmů a výdajů činí ke dni 31.12.2024 částku -
32.101 tis. Kč. Po odečtení splátek úvěrů a po zohlednění zůstatku finančních 
prostředků z minulých let město Klatovy disponuje celkovým zůstatkem finančních 
prostředků k 31.12.2024 v rámci rozpočtové činnosti ve výši 587.708 tis. Kč.   
Součástí závěrečného účtu města za rok 2024 je i zhodnocení finančního hospodaření 
právnických osob zřízených a založených městem. Písemný zápis z projednání 
výsledků hospodaření města a jeho příspěvkových organizací za rok 2024 je 
v elektronické podobě k dispozici na přiloženém disku. Finanční hospodaření 
obchodních společností města bude předmětem samostatného usnesení rady města – 
ve většině případů v pozici valné hromady těchto společností, jejich roční účetní 
závěrka bude poskytnuta na jednání zastupitelstva města po 30.06.2025.  
Rozbory hospodaření města a městem zřízených organizací za rok 2024 byly 
projednány s vedoucími jednotlivých odborů města a řediteli příspěvkových organizací 
dne 27.02.2025.  Finanční komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města 
projednaly návrh závěrečného účtu města za rok 2024 na svém společném zasedání 
dne 24.03.2025 a doporučují jej radě města, resp. zastupitelstvu města ke schválení.  
Závěrečný účet zahrnuje také oblast nakládání a hospodaření s majetkem města. 
Město nakládá se svým majetkem v souladu s ustanovením § 38 zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. Dle vyhlášky č. 270/2010 
Sb., o inventarizaci majetku a závazků, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu 
s vnitřní směrnicí Městského úřadu Klatovy č. 4 o inventarizaci majetku a závazků, 
byla provedena řádná inventarizace. Inventarizací se zjišťují skutečné stavy veškerého 
majetku a závazků města k 31.12.2024 a ověřuje se, zda zjištěný skutečný stav 
odpovídá stavu majetku a závazků vedeném v účetnictví. Řádná fyzická inventura 
majetku, včetně majetku vedeného v operativní evidenci, proběhla u všech správců 
majetku k datu 31.10.2024, do konce roku se pak uskutečnila inventura rozdílová za 
účelem zjištění skutečného stavu majetku k 31.12.2024. Práce zabezpečily dílčí 
inventarizační komise, které předaly inventarizační zápisy spolu se soupisy 
inventarizovaného majetku. K 31.12.2024 byla provedena rovněž řádná dokladová 
inventura u pohledávek, závazků a podrozvahových účtů města. V průběhu 

https://www.klatovy.cz/mukt/rozpocet.asp
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inventarizace za rok 2024 nebyly zjištěny inventarizační rozdíly. Podrobnější 
informace o provedené inventarizaci majetku a závazků města k 31.12.2024 jsou 
uvedeny v příloze č. 1 – Inventarizační zpráva za rok 2024 – ve zkrácené verzi, plná 
verze je na přiloženém disku.  
 
2) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2024 
Hospodaření města bylo přezkoumáno, stejně jako v předchozích letech, auditorem – 
Ing. Davidem Vičarem, Plzeň. Na základě provedeného přezkoumání hospodaření 
města Klatovy za rok 2024 nebyly zjištěny chyby a nedostatky a zároveň nebyla 
zjištěna žádná rizika, která mohou mít negativní vliv na hospodaření města v dohledné 
budoucnosti.  
 
Po provedeném přezkoumání hospodaření města Klatovy za rok 2024 nebyla zjištěna 
žádná skutečnost, která by auditorskou společnost vedla k přesvědčení, že 
přezkoumávané hospodaření není ve všech významných (materiálních) ohledech 
v souladu s hledisky přezkoumání hospodaření uvedenými v bodě III. zprávy 
auditorské společnosti. Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání 
hospodaření města za rok 2024 tvoří přílohu č. 2.  
 
Při přezkoumání hospodaření města Klatovy za rok 2024 nebyly zjištěny žádné chyby 
či nedostatky. 
 
3) Účetní závěrka města za rok 2024 
Za účetní období roku 2024 má město Klatovy, stejně jako v předchozích letech, 
povinnost schválit svoji účetní závěrku sestavenou k rozvahovému dni, tj. 
k 31.12.2024, stanovenou zákonem o účetnictví a prováděcí vyhláškou Ministerstva 
financí ČR.  V rámci procesu schvalování účetní závěrky se posuzuje úplnost a 
průkaznost vedení účetnictví města a vyhodnocují se předvídatelná rizika a ztráty ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace města.  
Jako podklad pro schválení účetní závěrky města za rok 2024 slouží: 
a) účetní výkazy města sestavené k 31.12.2024, konkrétně: 

 Rozvaha obsahující porovnání změn stavu majetku, závazků a zdrojů na hodnoty 
minulého účetního období, 

 Výkaz zisku a ztráty obsahující jednotlivé nákladové a výnosové položky 
v porovnání s minulým účetním obdobím, 

 Příloha účetní závěrky obsahující popis významných položek rozvahy a 
výsledovky, 

 Přehled o peněžních tocích (výkaz o cash flow), 
 Přehled o změnách vlastního kapitálu, 
 Výkaz FIN 2 – 12 M o hodnocení plnění rozpočtu města.   

Všechny výše uvedené účetní výkazy jsou obsaženy v elektronické podobě na 
přiloženém disku. V příloze č. 3 této zprávy je uvedena Rozvaha města a Výkaz zisku 
a ztráty k 31.12.2024, včetně uvedení stavu na počátku účetního období 
(k 01.01.2024).  
b) Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Klatovy 

za rok 2024, jejímž předmětem je mj. i účetnictví vedené městem – viz příloha č. 2.  
c) Inventarizační zpráva za rok 2024 – viz příloha č. 1.  
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Schválením účetní závěrky se rozumí také schválení výsledku hospodaření města za 
rok 2024 po zdanění ve výši 121.151.321,52 Kč v hlavní činnosti a ve výši 
1.431.192,72 Kč v hospodářské činnosti města a jeho rozdělení. Rozdělení 
dosaženého hospodářského výsledku v hlavní činnosti je v plné výši 
121.151.321,52 Kč navrhováno převést na účet 432 – Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období.  V činnosti hospodářské je pak návrh na rozdělení 
dosaženého výsledku hospodaření ve výši 1.431.192,72 Kč následující:  
 v částce 206.834,23 Kč převést na analytický účet 419 – Bytový a nebytový fond 

hospodářská činnost, 
 v částce 1.224.358,49 Kč převést na účet 432 – Výsledek hospodaření 

předcházejících účetních období hospodářská činnost.  
 
Podle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, patří schválení účetní závěrky města do 
výhradní pravomoci zastupitelstva města. Výsledkem je Protokol 
o schválení/neschválení účetní závěrky.  
 
Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města v souladu s ustanovením § 17 odstavce 7 zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 
pozdějších předpisů, projednalo závěrečný účet města za rok 2024 a uzavřelo jej, 
na základě doporučení finanční komise rady města, finančního výboru 
zastupitelstva města a rady města, s vědomím výsledku přezkoumání hospodaření 
města auditorem, vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením města, 
a to bez výhrad. 

2) Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, účetní závěrku 
města Klatovy sestavenou k 31.12.2024. 

3) Zastupitelstvo města schválilo převod dosaženého výsledku hospodaření za rok 
2024: 

 v hlavní činnosti po zdanění ve výši 121.151.321,52 na účet 432 - Výsledek 
hospodaření předcházejících účetních období,  

 v činnosti hospodářské po zdanění ve výši 206.834,23 Kč na účet 419 – Bytový a 
nebytový fond hospodářská činnost, 

 v činnosti hospodářské po zdanění ve výši 1.224.358,49 Kč na účet 432 – 
Výsledek hospodaření předcházejících účetních období hospodářská činnost.  

 
Přílohy: 
1) Inventarizační zpráva města Klatovy za rok 2024 
2) Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 

2024 
3) Zjednodušená podoba Rozvahy a Výkazu zisku a ztráty města Klatovy 

k 31.12.2024 
4) Disk obsahující:  

 Rozbor finančního hospodaření města Klatovy za rozpočtový rok 2024 

 Komentář k finančnímu vypořádání dotací za rok 2024 

 Rozbor hospodářské činnosti města za rok 2024 zajišťované SNK, s.r.o.  

 Inventarizační zpráva města Klatovy za rok 2024 – plný rozsah 
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 Závěry z projednání výsledků hospodaření města a řízených organizací za rok 
2024 

 Rozbory hospodaření jednotlivých příspěvkových organizací města za rok 2024 

 Účetní výkazy města sestavené k 31.12.2024, tj. Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, 
Příloha účetní závěrky, Přehled o peněžních tocích, Přehled o změnách vlastního 
kapitálu a Výkaz FIN 2 – 12 M o hodnocení plnění rozpočtu města 

 Účetní výkazy jednotlivých příspěvkových organizací města sestavené 
k 31.12.2024, tj. Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty a Příloha účetní závěrky, včetně 
Závěrečné inventarizační zprávy za rok 2024 

 
Ing. Ridzoň – finanční komise i finanční výbor projednaly závěrečný účet a doporučují 
ZM ke schválení. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
5.  ROZPOČTOVÉ  OPATŘENÍ  č. 3/2025  
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 10.12.2024 schválilo rozpočet města pro 
rok 2025. Tento schválený rozpočet byl upravován rozpočtovými opatřeními č. 1/2025-

2/2025.  

 

Tímto předkládáme zastupitelstvu města rozpočtové opatření č. 3/2025. 
 

Rozpočtové opatření č. 3/2025 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2025  203.315 

1. část běžné provozní příjmy a výdaje roku 2025 (navýšení)   1.259 

2. část investiční příjmy a výdaje roku 2025 (čerpání) -36.336 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2025  168.238 

Rozpočtové opatření č. 3/2025 projednaly na svém společném jednání finanční 
komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 24.03.2025, oba orgány 
doporučují ke schválení. Rozpočtové opatření č. 3/2025 bylo projednáno v radě města 
dne 24.03.2025, rada města doporučuje zastupitelstvu města předkládané rozpočtové 
opatření schválit.  

1. část – neinvestiční výdaje 

Číslo Text 
Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

Rozpočtová rezerva 2025 203 315 

1 

Navýšení rozpočtu příjmů z náhrad za nezpůsobenou újmu pro rok 
2025 (náhrada za vypravení sociálního pohřbu), zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

16 
 

2 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z přijatých neinvestičních příspěvků 
a náhrad ze zúčtování záloh na energie pro rok 2025, zvýšení rozpočtu 
příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

322 322 
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3 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z přijatých neinvestičních příspěvků 
a náhrad ze zúčtování záloh na elektrickou energii jednotek sborů 
dobrovolných hasičů obcí pro rok 2025, zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

39 39 

4 

Přijetí neinvestiční dotace od Ministerstva pro místní rozvoj ČR na akci 
"Standardizace územního plánu Klatov", (celkové uznatelné náklady 
1.528 tis. Kč, dotace EU (70 %) 1.069 tis. Kč, dotace SR (15 %) 229 
tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

1 299 
 

5 

Navýšení rozpočtu příjmů z přijatých sankčních plateb ze smluvních 
pokut pro rok 2025, zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje 

města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

166 
 

6 

Zařazení neinvestičních výdajů na Zpracování průkazů energetické 
náročnosti budov do rozpočtu města pro rok 2025, zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

 
450 

7 

Navýšení rozpočtu příjmů z přijatých sankčních plateb přijatých od 
jiných osob pro rok 2025, zvýšení rozpočtu příjmů KAP 6 - Hospodářský 
odbor MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

50 
 

8 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z přijatých neinvestičních příspěvků 
a náhrad pro rok 2025, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 6 - 

Hospodářský odbor MěÚ 

279 279 

9 

Navýšení rozpočtu příjmů ze zákonného poplatku za ukládání odpadů 
na skládku pro rok 2025 (schválený rozpočet 4.500 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 13 - Peněžní fondy města, Fond nakládání s 
odpady 

500 
 

10 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje z programu „Podpora 

sociálních služeb dle § 101a zákona o sociálních službách, Plzeňský 
kraj" pro Městský ústav sociálních služeb Klatovy pro rok 2025, zvýšení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Městský 
ústav sociálních služeb Klatovy 

47 634 47 634 

11 

Přijetí neinvestiční dotace od Ministerstva školství, mládeže a 
tělovýchovy ČR z Operačního programu Jan Amos Komenský pro 
Mateřskou školu Klatovy na realizaci projektu „Mateřská škola Klatovy 
JAK II", zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace 

města, Mateřská škola Klatovy 

1 765 1 765 

12 

Zvýšení příspěvku na provoz pro Základní školu Klatovy, Plánická 194, 

pro rok 2025, zúčtování energií za IV. čtvrtletí 2024, zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Základní škola Klatovy, 

Plánická 194 

 
321 

Mezisoučet RO 3/2025 - 1. část 52 070 50 811 

Navýšení rozpočtové rezervy města - 1. část RO 3/2025 1 259 

2. část – investiční (kapitálové) výdaje 

13 

Zařazení investičních výdajů na pořízení protipovodňových flexibilních 
bariér „water-gate" do rozpočtu města pro rok 2025, zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

 
583 

14 

Zařazení investičních výdajů na pořízení monitorových stěn pro 
kamerový systém do rozpočtu města pro rok 2025, zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

 
350 
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15 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů na instalaci mříží do oken 
budovy čp. 62/I pro rok 2025 (již v rozpočtu 24 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

 
70 

16 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů na akci „Adaptace objektu na 

úschovnu kol a veřejné WC čp. 59/I" pro rok 2025 (již v rozpočtu 
11.400 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města 
MěÚ 

 
330 

17 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů na akci „Požární zbrojnice 
Štěpánovice" pro rok 2025 (již v rozpočtu 16.583 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

 
970 

18 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů na akci „DPS Klatovy -  

gastroprovoz" pro rok 2025 (již proinvestováno 33.364 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

 
1 615 

19 

Zařazení investiční akce „Chráněné bydlení v Aretinově ulici, Klatovy" 
do rozpočtu města pro rok 2025 (podmínkou realizace je přiznaná 
dotace, o dotaci rozhodnuto v 03/2025), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 
3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

 
30 000 

20 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů na akci „Most KT 08 u hlavní 
pošty" pro rok 2025 (již v rozpočtu 28.000 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ 

 
2 300 

21 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů na akci „Přestupní terminál 
veřejné dopravy Klatovy" pro rok 2025 (již v rozpočtu 36.235 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu výdajů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ 

 
300 

22 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z nájemného z dešťové kanalizace 
pro rok 2025, Peněžní fondy města, Fond dešťové kanalizace 
(schválený rozpočet ve výši 1 483,5 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, Fond dešťové kanalizace 

1 044 863 

  Mezisoučet RO 3/2025 - 2. část 1 044 37 381 

  Čerpání rozpočtové rezervy města - 2. část RO 3/2025 36 336 

  Čerpání rozpočtové rezervy města celkem 35 077 

ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2025   168 238 

 

Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 3/2025.  
 
Ing. Ridzoň – v neinvestičních výdajích je špatný součet, je tam napsáno 50 811 tis., 
ale má tam být 50 810 tis. Kč. 
 
Ing. Chroust – přepočítáme, děkuji. Toto vznikne zaokrouhlením, může tam být 
jednotková chyba. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
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6.  DOTACE  NAD  250.000  Kč  V  JEDNOTLIVÉM  PŘÍPADĚ 
 
Na základě podaných žádostí předkládáme zastupitelstvu města k projednání návrhy 
na poskytnuté dotace. Dotace pro sociální oblast byly projednány na jednání pracovní 
skupiny dne 17.03.2025. Žádosti byly předmětem společného jednání finanční komise 
a finančního výboru dne 24.03.2025. Finanční komise doporučila radě města ke 
schválení, finanční výbor doporučil zastupitelstvu města ke schválení. Zpráva k těmto 
dotacím byla projednána na jednání rady města, která je doporučuje zastupitelstvu ke 
schválení.  
 
Dotace z Fondu dotací pro rok 2025 
1) Oblastní charita Klatovy, se sídlem Měchurova 317/16, Klatovy, IČ 68388830, 

podala dne 17.02.2025 žádosti na dofinancování jednotlivých sociálních služeb. 
a) Sociální poradenství – Sociální poradna a Charitní šatník – žádost 

75.000,00 Kč/doporučeno schválit 50.000,00 Kč: Sociální poradnu za loňský 
rok navštívilo 331 osob v tíživé životní situaci s individuálním plánem, 
15 ukrajinských osob s individuálním plánem, součástí je i potravinová 
a odborná pomoc a charitní šatník. Požadovaná částka odpovídá 
předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 2025. 

b) Komunitní centrum Dotek – žádost 50.000,00 Kč/doporučeno schválit 
50.000,00 Kč: centrum poskytuje otevřený prostor pro setkávání lidí, slouží 
všem generacím a sociálním skupinám, v rámci centra se poskytuje sociální 
služba „Sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním 
postižením“, která je v Rozvojové síti sociálních služeb Plzeňského kraje, ale 
není na ni poskytována dotační podpora (v r. 2024 využilo 37 osob). 
Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 
2025. 

c) Nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Chapadlo – žádost 
74.000,00 Kč/doporučeno 30.000,00 Kč: Klub navštěvují děti a mládež ve věku 
12-26 let (v r. 2024 104 klientů), využívají služby jak ambulantně, tak terénní 
formu, klub poskytuje také základní poradenství a protidrogovou prevenci. 
Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 
2025. 

d) Nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Budík – žádost 
150.000,00 Kč/doporučeno 70.000,00 Kč: Klub je určen pro uživatele ve věku 
6-11 let a pro uživatele 12-26 let, kteří jsou ohroženi sociálními nebo 
patologickými vlivy společnosti (v r. 2024 103 uživatelů), oba kluby v r. 2024 
uspořádaly ve spolupráci s místními středními školami Junior Fest, v r. 2025 jej 
chtějí zopakovat, klub se také zaměřuje na protidrogovou prevenci. 
Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 
2025 (166 tis. Kč).  

e) Osobní asistence v Klatovech – žádost 250.000,00 Kč/doporučeno schválit 
200.000,00 Kč: tato služba umožňuje osobám se zdravotním postižením žít 
běžným způsobem ve svém domácím a sociálním prostředí. Služba je 
poskytována bez časového omezení 7 dní v týdnu, 24 hodin denně, a to dle 
individuální domluvy s uživatelem. V r. 2024 využilo službu 14 klientů na území 
města Klatov, bylo jim poskytnuto 4.977 hodin přímé péče. Požadovaná částka 
odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 2025. 

f) Azylový dům sv. Zdislavy pro matky s dětmi v tísni – žádost 
250.000,00 Kč/doporučeno schválit 150.000,00 Kč: azylový dům poskytuje 
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útočiště ženám s dětmi a těhotným ženám, které se dostanou do nepříznivé 
sociální situace spojené se ztrátou bydlení (v r. 2024 využilo 16 žen a 23 dětí). 
Kromě osob bez přístřeší tvoří cílovou skupinu osoby, které se staly obětí 
domácího násilí. Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto 
střediska pro rok 2025.   

g) Charitní pečovatelská služba v Klatovech – žádost 350.000,00 Kč/doporučeno 
schválit 210.000,00 Kč: dotace bude využita na úhradu provozních nákladů 
čerpaných v rámci péče o občany Klatov a spádových obcí. Občanům je tím 
zajištěna možnost využít pomoc ve chvíli, kdy se sníží jejich soběstačnost, ale 
přesto chtějí zůstat ve svém domácím prostředí. V r. 2024 využilo službu 
79 občanů Klatov, 2 občané ze Sobětic, 2 občané z Otína, 1 občan z Čínova, 
5 občanů z Habartic, 1 občan z Tupadel, 1 občan z Tajanova a 2 občané 
z Křištína. Bylo poskytnuto 3.261 hodin péče a v rámci rozvozu obědů 
rozvezeno 7.854 obědů (čas rozvozu není započten do hodin péče). 
Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 
2025. 

h) Domácí zdravotní péče (dofinancování nákupu automobilu) – žádost 
300.000,00 Kč/doporučuje se dotaci neposkytnout. V r. 2024 bylo evidováno 
v péči 234 osob, od začátku r. 2025 přijali 40 nových pacientů, poskytování 
domácí péče pod MěÚSS p. o. byla ukončena. Požadovaná částka odpovídá 
předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 2025.  

 

Žadatel  na financování 
Výše žádosti 
pro rok 2025 

(Kč) 

Vyplaceno (Kč) Návrh na 
vyplacení 

2025           
(v Kč) 

2022 2023 2024 

Oblastní 
charita 
Klatovy  

sociální poradna, 
char. šatník 

75 000,00 50 000,00  50 000,00  50 000,00  50 000,00 

komunitní 
centrum Dotek  

50 000,00 x x 50 000,00  50 000,00 

nízkoprahový 
klub pro děti 
a mládež – Klub 
Chapadlo 

74 000,00 25 000,00  30 000,00  30 000,00  30 000,00 

nízkoprahový 
klub pro děti a 
mládež – Klub 
Budík  

150 000,00 25 000,00  30 000,00  70 000,00  70 000,00 

osobní asistence  
v Klatovech 

250 000,00 200 000,00  200 000,00  200 000,00  200 000,00 

azylový dům sv. 
Zdislavy pro 
matky s dětmi  
v tísni 

250 000,00 150 000,00  150 000,00  150 000,00  150 000,00 

charitní 
pečovatelská 
služba 
v Klatovech 

350 000,00 195 000,00  260 072,00  220 000,00  210 000,00 

domácí zdravotní 
péče 

300 000,00  x   x   x  - 

CELKEM Fond dotací   1 499 000,00       760 000,00 
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2) Galerie Klatovy/Klenová p. o. si podala následující žádosti, které byly projednány 
v grantové komisi dne 17.03.2025: 

Žadatel  na financování 
Výše žádosti 
pro rok 2025 

(Kč) 

Vyplaceno (Kč) Návrh na 
vyplacení 

2025          
 (v Kč) 

2022 2023 2024 

Galerie 
Klatovy/ 
Klenová 
p.o.  

výstava Alois 
Kalvoda a 
běhařovská 
krajinářská škola 

40 000,00   x   x   x  20 000,00  

výstavy v kostele 
sv. Vavřince v 
Klatovech 

40 000,00  45 000,00  45 000,00  40 000,00  40 000,00  

animace pro žáky 
klatovských škol v 
Galerii U Bílého 
jednorožce 

24 000,00  20 000,00  20 000,00  20 000,00  20 000,00  

výstavy Sochy 
v ulicích 2025 

190 000,00  200 000,00  250 000,00  200 000,00  190 000,00  

výstava František 
Hodonský 

30 000,00   x   x   x  20 000,00  

výstava Dokonalý 
svět 60 000,00   x   x   x  20 000,00  

CELKEM Fond dotací  
  

384 000,00        310 000,00  

 

Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí 
následujících dotací z rozpočtu Fondu dotací pro rok 2025: 
1) Oblastní charitě Klatovy na: 

a) sociální poradenství – Sociální poradna a Charitní šatník 50.000,00 Kč, 
b) komunitní centrum Dotek 50.000,00 Kč, 
c) nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Chapadlo  30.000,00 Kč, 
d) nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Budík  70.000,00 Kč, 
e) osobní asistenci v Klatovech 200.000,00 Kč, 
f) azylový dům sv. Zdislavy pro matky s dětmi v tísni  150.000,00 Kč, 
g) středisko Charitní pečovatelské služby v Klatovech 210.000,00 Kč, 
 

2) Galerii Klatovy/Klenová p. o. na:  
a) výstava Alois Kalvoda a běhařovská krajinářská škola 20.000,00 Kč,  
b) výstavy v kostele sv. Vavřince v Klatovech 40.000,00 Kč, 
c) animace pro žáky klatovských škol v Galerii U Bílého jednorožce  20.000,00 Kč, 
d) výstavy Sochy v ulicích 2025 190.000,00 Kč, 
e) výstava František Hodonský 20.000,00 Kč, 
f) výstava Dokonalý svět 20.000,00 Kč, 

a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí. 
 
Hlasování – 2) dotace pro Galerii Klatovy/Klenová p. o,: pro se vyslovilo 24 členů 
ZM – poskytnutí dotací pro Galerii Klatovy/Klenová p. o. bylo schváleno. 
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Pan starosta – rád bych upozornil na jednu věc, že komunitní centrum Dotek jsme 
podpořili dodatkem k tomu, co vybral Klatovský klášterní bazar, tam to bylo 168 tisíc 
korun, tak jak byl závazek města, bylo k tomu přidáno dalších 170 tisíc korun. 
 
Ing. Nový, MBA – rád bych navázal na naši diskusi na finančním výboru a komisi, kde 
jsme se shodli, že navržené částky jsou nějaké minimum, se kterým všichni 
souhlasíme a bavme se o tom, jestli některou z nich nenavýšit. Chápu, že Oblastní 
charita není naší organizací, že je zřizovaná církví, nicméně jsem přesvědčen, že 
naprostou většinu činností koná ve městě Klatovy a pro občany města. Chápu, že 
jsme výjimečně podpořili Dotek ziskem z klášterního bazaru, přesto si myslím, když 
vidím ty částky takhle v letech za sebou, že to že jsme nenavýšili příliš, mi mrzí. Ten 
argument, že s tím naším loňským příspěvkem byla nezisková organizace zhruba na 
nule, já neberu, jsem přesvědčen, že pokud prostředků budou mít více, tak poskytnou 
tu službu buďto lepší, nebo pro více občanů. Je vidět, že Plzeňský kraj i další orgány 
jim příspěvek o něco zvedají. Za sebe bych navrhl dvě věci: 
1) navýšit prvních šest řádků v součtu o 100 tisíc korun následovně: 

 sociální poradna 70.000 Kč 

 Dotek neměnit 50.000 Kč 

 Chapadlo 50.000 Kč 

 Budík 90.000 Kč 

 osobní asistence  220.000 Kč 

 azylový dům 170.000 Kč 
2) domácí zdravotní péče – chápu váš názor, že jsou v Klatovech dva komerční 
subjekty, které po ukončení MěÚSSu, se mohou o klienty starat. Samotný výkon je 
placený zdravotní pojišťovnou. Požadavek na automobil mi přijde docela relevantní, 
oni na to musí mít pravděpodobně novou sestru, ten automobil potřebovat budou. Já 
bych navrhoval, abychom alespoň nějakou částkou 100.000 Kč přispěli. 
Můj návrh je navýšit celkový součet o 200 tisíc korun. 
 
Ing. Kříž – domácí zdravotní péče – pokud jsou tady dvě společnosti, které to poskytují 
bez našeho příspěvku, tak nákup automobilu moc nedává smysl. I náš MěÚSS 
v minulosti, když potřeboval nový automobil, tak si podali dotaci jiným způsobem, 
např. prostřednictvím MAS Pošumaví a snažili se získat finanční prostředky jiným 
způsobem, nepřicházeli za městem. 
 
Bc. Strolený – myslím, že by tam měl být daleko podstatnější příspěvek zřizovatele, 
kterým je Plzeňské biskupství. Koukal jsem se do závěrečné zprávy roku 2023 
Oblastní charity Klatovy a celkové příjmy jsou tam 53,562 tis. Kč a příspěvek 
zřizovatele je 173 tis. Kč. Město Klatovy tam na všechny programy přispělo 764 tis. Kč 
a Plzeňský kraj skoro 2 mil. Kč. Myslím, že při pořízení majetku, který zůstane 
Oblastní charitě, tak by si mohla Charita, resp. Biskupství plzeňské, pořídit sama.  
 
Ing. Nový, MBA – já si uvědomuju, že zřizovatel není mecenášem, ale pro mě to není 
argument. To auto nebude jezdit v diecézi, to bude jezdit v Klatovech. 
 
RNDr. Vágnerová – bylo by možné i toto hlasování na dva samostatné body? 
Samostatně hlasovat příspěvek na domácí zdravotní péči a pak samostatně hlasovat 
pozměňovací návrh na zbylé položky. 
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Pan starosta – pan místostarosta mě požádal, zda by nebylo možné na 3 minuty 
jednání přerušit, že by se rád sešel za jednotlivá uskupení s lidmi z finančního výboru 
a finanční komise na prodiskutování této záležitosti. 
 
Byla vyhlášena 3minutová přestávka. 
 
Ing. Chroust – dohodli jsme se na tom, že bychom v této chvíli drželi ty návrhy tak, jak 
jsou s tím, že v případě Budíku a Chapadla bychom to zvedli plus 30 tisíc proti tomu, 
co tady bylo řečeno. Protože je tam systémová diskuse, tak pan Nový, pan Kříž by si 
k věci sedli v následujícím období a vyjasnili si některé věci, které jsme tam říkali. 
 
Hlasování – 1) Oblastní charita Klatovy: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 3 členové se 
zdrželi hlasování – zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 
písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, poskytnutí následujících dotací z rozpočtu Fondu dotací pro rok 2025 
Oblastní charitě Klatovy na: 

a) sociální poradenství – Sociální poradna a Charitní šatník 50.000,00 Kč, 
b) komunitní centrum Dotek 50.000,00 Kč, 
c) nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Chapadlo  60.000,00 Kč, 
d) nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Budík  100.000,00 Kč, 
e) osobní asistenci v Klatovech 200.000,00 Kč, 
f) azylový dům sv. Zdislavy pro matky s dětmi v tísni  150.000,00 Kč, 
g) středisko Charitní pečovatelské služby v Klatovech  210.000,00 Kč. 

a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí. 
 
 
7.  OBECNĚ  ZÁVAZNÁ  VYHLÁŠKA  O  NOČNÍM  KLIDU 
 
Na základě žádostí pořadatelů akcí předkládáme návrh akcí pro r. 2025, které 
pořadatelé chtějí v letošním roce zrealizovat a zkrátit přitom dobu nočního klidu. 
 
Dle metodiky MVČR by měly obce zkracování doby nočního klidu omezovat pouze na 
výjimečné případy a mělo by se tedy jednat jen o několik dní v roce. Za výjimečný 
případ je nutno považovat takovou událost, kdy je zájem na dodržení obecně závazné 
doby nočního klidu převážen zájmem na udržení místních tradic a upevňování 
mezilidských vazeb skrze hlasité noční aktivity.  
 
Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit obecně závaznou vyhlášku 
o nočním klidu. 
 
Přílohy: 
Seznam akcí konaných v roce 2025 s dobou konání po 22. hodině 
Znění obecně závazné vyhlášky o nočním klidu 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
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8.  DISKUSE 
 
P. Pošar – 25.02.2025 přišla z rady města žádost o koupení pozemku od Aircraft 
Service a rada města nedoporučila, sem to nedošlo, nevím proč. Chtěl bych vědět, 
proč rada města nedoporučila? Byl jsem se tam podívat, jezdím kolem, pozemky jsou 
neudržované. 
 
Pan starosta – ono se tam špatně zasahuje kvůli chráněným živočichům, tam je 
problém i s naší průmyslovou zónou, jsme v jednání s ochranou životního prostředí. 
Firma zatím má nějaký prostor pro svůj rozvoj a my se dohadujeme se státem o nabytí 
pozemků, které nebyly historicky převedeny. Firma nakonec žádost stáhla, proto to 
tady není. 
 
Ing. Chroust – 14. května bude seminář ve věci Josefina, pozvánka vám bude 
zaslána. 
 
Doc. Čerba, Ph.D. – komunikační strategie města – jedním z prvních kroků je 
vytvoření pozice člověka, který bude zodpovědný za komunikaci města. Hovořil jsem o 
tom s panem místostarostou Křížem začátkem roku, stejně tak jako s panem 
místostarostou Stroleným. V jakém je to v současné době stavu? 
 
Ing. Kříž – je potřeba si říct, zda takového člověka využijeme naplno, díval jsem se i 
na jiná města, jakým způsobem mají zajištěnou spolupráci s médii, v podstatě to, co 
schováme pod dvě slova – tiskový mluvčí. Mám to sesumarizované a v nejbližší době 
přijdu na vedení města s nějakým návrhem a dalším postupem. 
 
Ing. Švarc – chci se zmínit o jednání s paní tajemnicí Bc. Blatnou, se kterou jsem měl 
včera telefonický rozhovor a potom i osobní kontakt ve věci toho, co jste tady 
v podstatě měli nějakým způsobem zveřejnit, jak dopadla odpověď dotazu na 
ministerstvo vnitra. Paní tajemnice Blatná mně odmítla tuto informaci sdělit, protože za 
prvé při telefonickém rozhovoru položila telefon. Vysvětlila to tak, že měla dva hovory, 
tak bez jakéhokoliv vysvětlení zavěsila. Já jsem si jistý, že to udělala úmyslně, protože 
věděla, že si ten telefonní hovor nahrávám, což samozřejmě věděla, když jsem to 
poslal i vám, ty nahrávky, kdy jsem hovořil s jinými městskými úřady, jak to vypadá 
s vedením spisových přehledů v analogovém spisu. Nechci být opravdu příliš 
podrobný, ale musím se zmínit o tom, že jsem se od paní tajemnice nedozvěděl z toho 
důvodu, že si to nahrávám, vůbec nic. Já jsem jí na to kontroval, že se dostavím na 
zastupitelstvo města, které je nahráváno, a i když neposkytujete z tohoto jednání 
záznam, tak já si ho pořizuju, abyste to všichni věděli, tady leží dva telefony, třetí mám 
v kapse, to pro jistotu, aby se nestalo jako na odboru vnitřních věcí, že deklarují, že 
něco nahrávají a pak, když se to nehodí, tak nahrávka selhala. Tak já, protože 
používám laciné telefony, tak to trojnásobně jistím. Chci se zmínit o tom, že 
v pozvánce uvádíte přílohu k bodu č. 1 až 7, já jsem se na ni dotazoval na podatelně, 
kde ve vašich vývěskách je často uvedeno, že dokumenty, které nejsou zcela 
přehledně v těch nástěnkách prosklených v průjezdu radnice vidět, tak že jsou někde 
dostupné buď na podatelně, nebo někdy je tam uváděna i městská policie, a dozvěděl 
jsem se, že ty přílohy, pak jsem se dotazoval i paní zapisovatelky, jsou k dispozici 
jenom zastupitelům, tzn. že to, co tady vy uvádíte v přílohách bodu č. 1 až 7, že je 
dostupné jenom zastupitelům, to zřejmě není úplně pravdou, protože oni si o to museli 
extra požádat. Když se tady JUDr. Štancl ptal, jak dopadla odpověď z ministerstva 
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vnitra, tak o tom nevěděl. Já se domnívám, že pokud bych tu přílohu č. 1, to je 
Kontrola plnění úkolů z minulého jednání, chtěl vidět, takže to není důvod, aby to byl 
tajný dokument, dokonce se domnívám, že bych měl mít právo na základě 106, nebo 
jak to chcete nazvat jinak, se seznámit přímo s tou konkrétní odpovědí toho 
ministerstva vnitra. O to bych vás tady chtěl požádat, abych se s touto odpovědí mohl 
seznámit, protože já na ni nějakým způsobem, pokud se mi nebude pozdávat, budu 
reagovat, jako občan, jako Ing. Švarc, který si nese za to, co vznáší vůči ministerstvu 
vnitra poznámky, případně námitky. Děkuji. 
 
Pan starosta – pane Švarci, já v tom nevidím velkou potíž, ale neumím si představit, 
že zastupitelstvo, které vykonává samosprávu, má posuzovat správní řád, to, jak 
postupují ve státní správě, např. přestupková komise, to jde opravdu mimo zastupitele, 
jde to i mimo vedení města. V jasném výkonu činnosti to má paní tajemnice, já si 
myslím, pokud se k ozvete, tak nemusíte podávat ani 106, že vás s tím seznámí za 
státní správu, ale není v moci kohokoliv ze zastupitelů, aby vám teď na tuto věc 
odpovídal. Panu JUDr. Štanclovi se dostalo odpovědi úplně stejně, opravdu výkon 
státní správy není předmětem jednání zastupitelstva.  
 
Paní tajemnice – pan Švarc za mnou skutečně včera byl v kanceláři, já jsem mu řekla, 
že s ním ráda tu záležitost projednám, ale že nesouhlasím s tím, aby měl zapnuté 
záznamové zařízení. Takže jsem ho požádala dvakrát, aby si záznamové zařízení 
vypnul a schoval ho do tašky, on to tak neudělal, takže jsem mu řekla, že s ním 
bohužel v této věci jednat nebudu. Pokud pana Švarce zajímají konkrétně paragrafy, 
na které se odkazuji, tak je to občanský zákoník § 84 až 90 a správní řád § 18.  
 
Reakce Ing. Švarce není na záznamu slyšet, mluvil bez mikrofonu. 
 
Pan starosta – je to výkon státní správy – za paní tajemnicí, pak je také odvolací 
orgán, pokud byste nebyl spokojen s tím, co vám prezentuje paní tajemnice včetně 
ministerské odpovědi, není problém, abyste do té odpovědi nahlédl, pak je ještě 
odvolací orgán na kraji. Domluvte si schůzku, nejlépe po jednání, s paní tajemnicí a 
myslím si, že vás paní tajemnice neodmítne. 
 
Reakce Ing. Švarce není na záznamu slyšet, mluvil bez mikrofonu. 
 
JUDr. Štancl – chtěl bych říct, že ta debata je velmi zajímavá. Říci, že zastupitel nemá 
možnost zjišťovat, co dělá oblast, která se jmenuje výkon státní správy, je řekněme ne 
úplně výstižná, nechci říct, že je špatná. Ale ten problém je větší, já na to nejsem nijak 
připraven, takže ho přednesu velmi ve stručnosti a možná by stálo za to se k tomu 
někdy vrátit. Zastupitel, který je odpovědný svým voličům, tzn. všem občanům města 
Klatov, tak aby mohl plnit funkci zastupitele, nutně v řadě případů musí vědět, co se 
děje konkrétního ve státní správě, protože často se toho ty informace týkají. Druhý 
argument, který svědčí proto, aby tam byla nějaká koordinace je to, že v zákoně o 
úřednících samosprávných celků bývala věta, já už jsem ten zákon dlouho nečetl, 
úředník, který plní úkoly státní správy atd. je zároveň povinen dbát zájmů 
samosprávného celku. Čili tady nějaká vazba mezi státní správou a samosprávou je. 
Z toho důvodu mně se nelíbí předložit: vezměte na vědomí, že pan Švarc dostal 
odpověď. To je něco, co tady znělo veřejně na zastupitelstvu a co my bychom potom 
měli slyšet zdůvodněno alespoň stručně. Zhruba z těchto tří důvodů mám za to, že 
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nelze takto striktně oddělit informovanost zastupitele a informovanost úředníka. To by 
bylo špatně. 
 
Pan starosta – ne, to ani myšleno nebylo. Paní tajemnice řekla jasně, že veškeré 
informace, které má, tak jsou k nahlédnutí, poskytnutí komukoliv z vás. Neumím si 
představit, že budeme jednat o tom, jestli konkrétní úředník vede spisový řád. 
Seznamme se s tím, jaká přišla odpověď z ministerstva vnitra. Jsem rád, že pan Švarc 
přijal nabídku, aby se s tím přišel seznámit a platí pro kohokoliv z vás. 
 
Pan starosta – další jednání zastupitelstva bude 01.07.2025, pozval na oslavy 80. 
výročí osvobození Klatov 05.05.205 – zastupitelům bude zaslána pozvánka. 
 
 
9.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámil přítomné 
člen návrhové komise JUDr. Štancl. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
usnesení ze 17. zasedání zastupitelstva města.  
 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
Ve 20:45 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 17. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
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Připomínky z diskuse ZM 
1) úkol pro Ing. Kříže – uskutečnit schůzku s Ing. Novým, MBA, ohledně dotací pro 

Oblastní charitu Klatovy. 
 
2) úkol pro paní tajemnici – poskytnout Ing. Švarcovi k nahlédnutí odpověď ministerstva 

vnitra na dotaz týkající se vedení spisových přehledů podle správního řádu.  
 
3) úkol pro místostarostu Ing. Chrousta – svolat pracovní skupinu k vytvoření zásad 

spolupráce s investory a předložit návrh těchto zásad zastupitelstvu města do konce 
roku 2025. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


